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Skolebestyrelsesmøde, tirsdag den 21. februar 2023 kl. 17.00-19.00 
 

Tilstede:  Line Tarp, Rune Nielsen, Malou Munch, Lene Falkenberg Kessel, Vivi Tønning, Mette Søndergaard, 

Axel Borup Nielsen, Lene Hammerby, Hanne Lise Paysen, Lisbeth Lauersen (referent) 
 

 

Afbud: Natascha Filtenborg, Tina Kjærgaard Bak, Jeppe Pedersen, Mathias Korreborg-Engberg 

 

 
Dagsorden Ansvarlig 

og tid  

Referat 

1. Meddelelser 
 Formanden 
 Medarbejdere 

 Elevråd 
 Ledelsen 
 Ledelse SFO 
 

Alle 
 
30 min 

 
Orientering 

- Formanden 
Ingen meddelelser 

 

- Medarbejdere 
Der har været afholdt personalemøde, 
planlægning i gang af temauge bl.a. med 
venskabsklasser. 
 
Pædagogerne har afsluttet temaforløb om 

fritidspædagogik, der har været spændende 
og inspirerende. Kommende SFO-fest under 
planlægning (på fritidscentret).  
 

- Elevråd 
Fastelavnsfest er planlagt af elevrådet, og det 

afholdes i morgen, onsdag, i hallen.  

 

- Ledelsen 
Rapporter for trivselsmåling for hhv. skolen og 
SFO er ved at blive gennemarbejdet, ift. at 

lave handleplaner og også italesætte de 
positive ting, der skal vedligeholdes. Der er en 
høj grad af trivsel på HOB. 
 
Klasseloft kommende 0.årg. er udsat, da det 
endnu ikke er vedtaget i folketinget. Loftet er 
derfor fortsat 28 elever i det kommende 

skoleår. 
 
Temauge for hele skolen i uge 12 med 
venskabsklasser på tværs af skolen. 
 
To amerikanske lærerstuderende kommer på 

udveksling efter påskeferien i 4 uger og skal 

være med i undervisningen i nogle klasser. De 
to studerende skal bo privat i disse uger.  
 
Gåtur for Danmarks-Indsamlingen, 6 km. i 
dejligt vejr og med god stemning.  
 

 

- Ledelse SFO 



 

 Hobrovejens Skole                    Gethersvej 36                   8900 Randers C                    89 15 44 55                    hobrovejens.skole@randers.dk 

Førskolen starter d. 1/3. Nye medarbejdere er 
ansat til opgaven, og de startede d. 20/2 for 
at gøre klar til opgaven. 
Der er fortsat udsving i antal indmeldte i 

Førskolen og senere 0.årgang – vi kender 
endnu ikke antallet af børn ift., om der bliver 
3 eller 4 klasser på årgangen.  

 

2. Status og drøftelse 
af eksisterende 

principper 
- Undervisning i dansk 
som andet sprog 
- Arbejdets fordeling  
Link til principper 

 
 

Line/Lene 
 

30 min 
 
Gennemlæs
ning og 
drøftelse 

- Undervisning i dansk som andet sprog 
Drøftet og godkendt 

 
- Arbejdets fordeling 
Drøftet og godkendt 

3. Økonomi 
Årsopgørelse for 2022 
Budget 2023 
 

Lisbeth 
 
30 min 
 
Drøftelse 

 

Regnskab 2022 blev gennemgået. I forhold til drift har 
der været et mindre overskud i 2022 på 0,5 mio. kr., 
men sammen med et overført overskud fra 2021 
kommer skolen ud af 2022 med et overskud.  
Bestyrelsen vil have fokus på, at der bliver 

budgetteret med og brugt af det overførte overskud. 
 
Forslag fra bestyrelsen:  
Midler til undervisningsrelaterede materialer til gavn 
for børnene 
Midler til kulturelle aktiviteter 
 

Budget 23 kommer igen som punkt på kommende 
møde. 
 

4. Skoleårets 
planlægning 

Orientering 
Timefordelingsplan 

Lene og 
Lisbeth 

 
15 min  
 
Orientering 
 

Tidsplan præsenteret for fagfordeling ift. planlægning 
af det kommende skoleår. 

 
Timefordelingsplan: 
Vedr. øgede frihedsgrader, der forlænges til at gælde 
også for 23/24 er det fortsat muligt at konvertere dele 
eller hele den understøttende undervisning, således 
skoledagen på mellemtrinnet kan forkortes. 
Timefordelingsplanen for 23/24 er godkendt i 

skolebestyrelsen med kommentarer om, at lærerne 
inddrages på det kommende lærermøde.  
 

5. SFO takster 
Fortsat fra sidste 
møde. Overblik over 

de forskellige 
kommuners takster 

medsendt i tidligere 
mail.  
 

Line 
 
10 min 

Forslag om ikke at gå videre med sagen, da klub og 
morgenpasning for 4. klasser samlet ligger lavere end 
SFO-takst. 

Evt. henvendelser kan sendes videre til HP 
 

6. Kommende punkter 
 

Alle  
 
5 min 
 

Forbedring af Aula, set fra et forældresynspunkt: 
Ønske om konkrete input på kommende 
bestyrelsesmøde – Line udsender mail efter dagens 
møde, og der ønskes respons inden næste 
bestyrelsesmøde. 
 

https://hobrovejensskole.randers.dk/vaerdier-og-politikker/principper-og-politikker/
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Meddelelsesbogen 
Skolefesten 
Budget 23 
Elevers brug af digitale og sociale medier (evt. 

nedsætte en lille arbejdsgruppe) 
 

7. Evt. 
 

 Line er i gang med at lave årsberetningen og tager 
imod input. 
 
Henvendelse om børn, der venter uden for skolen om 

morgenen ift. at blive hentet af deres lærer kl. 7.50. 
Elever skal være udenfor ind til kl. 7.50, hvor skolens 
tilsynspligt gælder. Nogle elever hentes af en 
medarbejder, og andre elever går selv ind kl. 7.50: 
Det er årgangen, der selv beslutter hvorvidt børnene 

bliver hentet udenfor om morgenen eller selv går ind. 
 

Henvendelse om ønske om afdækning ea. ved 
cykelparkeringen, da cykler vælter ved blæst. 
 
Generelt ved henvendelser til bestyrelsesmedlemmer 
kan ledelsen kontaktes ift., hvad der kan løses her og 
nu, og hvad der f.eks. tages op i skolebestyrelsen. 

 

Næste møde onsdag den 26. april 2023 kl. 17-19 


